
   Standpunt Ravenruiters 

             
Het overleg tussen de vereniging “de Ravenruiters” en Ineke Meelker, om een 
mogelijke samenwerking te onderzoeken, heeft geleid tot de volgende 
overtuiging  van de vereniging ;waarbij zij als enige overlevende zich bewust is 
van de verantwoordelijkheid die zij draagt voor alle andere gedupeerde 
categorieën ruitersport. 
  
De optie “Ineke Meelker”: 
         ---de nodige ontheffing van de bouwvoorschriften( voor de derde keer) 
             zal waarschijnlijk ook deze keer niet onoverkomelijk zijn (toiletten 
,kantinekeet). 
         ---parkeergelegenheid en vergaderruimte valt  met  hockey te overleggen. 
Echter---haar absolute weigering tot exploitatie van huur-ponys,-paarden 
              betekent dat de vereniging nauwelijks of geen nieuwe ledenaanwas zal 
krijgen , nodig voor de levensvatbaarheid en bloei van de georganiseerde 
ruitersport. 
          
         ---zonder huur-ponys : 
                          geen breedtesport, 
                          geen 10 –rittenkaarten 
                          onvoldoende aanvulling van nieuwe leden  , nodig voor de 
levensvatbaarheid en groei van de vereniging de Ravenruiters.           
  
Samenvattend: 
             Onderbrengen van de Ravenruiters bij Ineke Meelker betekent : 
                          voor de korte termijn : behelpen ! 
                          voor de iets langere termijn : stervensbegeleiding voor de 
Ravenruiters,  en daarmee  zou de ruitersport voor deze  regio verloren gaan !  
  
Want    ---juist deze categorie pony-kinderen  zonder eigen pony ,selecteren zich  
                  via 10-rittenkaarten (die voor bijna ieder kind bereikbaar zijn) 
           tot  de toekomstige ponybezittende Ravenruiter, 
                                                    *  of tot blijvende recreatie-ruiter (zonder eigen pony), 
                                                                dat tevens een garantie is dat het ,reeds ontwikkelde , uitgebreide 
     ---ruiterpadennetwerk om ons dorp heen , intensief genoten zal worden , 
         en maakt het trainingscentrum veilig bereikbaar voor elders gestalde 
rijdieren. 
          
Tenslotte heeft de vereniging de Ravenruiters  leergeld  betaald uit dergelijke 
afhankelijkheid van particulieren .                         
  



Het bestuur van de ruitersportvereniging “de Ravenruiters” hoopt dat haar 
motivatie voor de raad voldoende reden is om haar Burgerinitiatief te honoreren 
en haar in te laten spreken op de eerstvolgende raadsvergadering . 
Hiervoor zal de vereniging op tijd tekst aanleveren  voor een mogelijke 
oplossing ,rekening houdend  met de mogelijkheden en onmogelijkheden ,en het 
uitgesproken standpunt van de raad.  
  
Vriendelijke groet, 
                               het bestuur van “de Ravenruiters”. 
  
  
  
  
  
  
  
  
 


